
國立中山大學研究生更換論文題目申請書 

National Sun Yat-sen University  

Application Form for Changing the Thesis Title 
108.02.01 更新 

申請日期：   年   月   日                    學年度第 學期 

Application date:        Year   Month    Day                                Academic Year   Semester 

學號 

Student 

No. 

 
姓名 

Name 
 

系所別

Departme

nt/Insti

tute 

學 系

研究所

Department

Institute

□碩士班 MA □碩專班 MA 

in-service □博士班 Ph.D.

 

擬
更
換
之
論
文
題
目 

New Dissert
ation 

Topic
 

 

 

 

 

 
（中文題目限 60 個字） 

(Chinese topic: 60 characters max) 

申 請 人 簽 名 

Applicant Signature 

指  導  教  授 

Supervising Professor 

單 位 章 戳 

Unit Stamp 
   

原
申
請
論
文
題
目 

Original Dissertation

Topic 

 

說明： 
Note:  
一、本表適用於學位考成績登錄並確認後，系所（院）無法於網路修改時使用本申請書。 

This form is to be used when the department (college) is unable to make changes online after the degree examination 
results have been entered and confirmed.  

二、論文、審定書及學位考試申請系統之論文題目必須一致。 
The same dissertation topic must be used in the thesis, qualification and degree examination application systems.  

三、畢業成績單將依學位考試申請系統之論文題目登載，如須更改請填本申請書申請。 
The academic transcript will be based on the dissertation topic registered with the degree examination 

application system. An application must be filled using this form to make any changes.  
四、本表填妥後經核章後送教務處註冊課務組。 



Deliver the completed and approved form to the Registration and Curriculum Division of the Office of Academic 
Affairs.  


